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Onderwerp: Digitale	  informele	  bijeenkomst	  Dorpstafel	  Zevenbergschen	  Hoek
Datum: woensdag	  10	  juni	  2020	  15:22:08	  Midden-‐Europese	  zomerEjd
Van: Jong	  de,	  Tino
Aan: Dorpstafel	  Hoek,	  Albouyaoui	  -‐	  Buijs,	  Melissa

Goedemiddag	  allen,

Vorige	  week	  woensdag	  hebben	  we	  met	  een	  aantal	  tafelaars	  (9)	  een	  informeel	  overleg	  gehad	  via
Teams.	  De	  wijze	  van	  overleg	  werd	  door	  iedereen	  als	  preRg	  en	  efficiënt	  ervaren.	  Van	  het	  overleg
heb	  ik	  een	  kort	  verslag	  gemaakt.	  	  AcEes	  koppel	  ik	  met	  jullie	  /	  bilateraal	  terug.

Zoals	  de	  richtlijn	  nu	  geldt,	  worden	  fysieke	  bijeenkomsten	  georganiseerd	  door	  en	  vanuit	  gemeente
tot	  1	  september	  niet	  gehouden,	  tenzij	  het	  als	  noodzakelijk	  wordt	  beoordeeld,	  dan	  wel	  de	  richtlijn
veranderd.	  Eerstvolgend	  regulier	  overleg	  is	  2	  september	  a.s..

Met	  een	  vriendelijke	  groet,
Tino	  de	  Jong
Gebiedscoordinator

Verslag	  digitale	  bijeenkomst	  3	  juni	  2020
Antoine	  Broere	  is	  voorziWer	  bij	  verhindering	  van	  Albert	  van	  Loon.	  Hans	  van	  Brenkelen	  is	  deels
aanwezig,	  dit	  in	  verband	  met	  een	  andere	  afspraak.

Diana	  Assman:
-‐	  	  De	  werkgroep	  Zwerfafval	  gaat	  voorlopig	  de	  banner	  op	  de	  voorgestelde	  locaEe	  niet	  plaatsen.	  Dit
op	  verzoek	  van	  de	  eigenaar	  van	  de	  naastgelegen	  woning,	  die	  zijn	  huis	  in	  de	  verkoop	  heeY.	  Men
gaat	  een	  alternaEeve	  locaEe	  bekijken.
-‐	  Geconstateerd	  is	  dat	  er	  veel	  afval	  gedumpt	  wordt	  bij	  de	  Gouden	  Leeuw	  door	  chauffeurs.	  Of	  dit
een	  Ejdelijk	  karakter	  heeY	  door	  de	  maatregelen	  rondom	  de	  Corona	  crisis	  is	  niet	  bekend.	  Er	  zal
contact	  opgenomen	  worden	  met	  eigenaar	  van	  de	  Gouden	  Leeuw	  om	  na	  te	  vragen	  of	  men	  dit	  ook
ervaart.
Mogelijk	  volgt	  een	  brief	  vanuit	  de	  dorpstafel;
-‐	  De	  werkgroep	  nieuwe	  speeltuinen	  heeY	  leden	  nodig.	  Een	  mogelijke	  locaEe	  is	  aan	  de	  noordkant
Hoofdstraat.	  Inge	  Bakelaar	  wil	  graag	  meedenken.	  De	  werkgroep	  gaat	  aan	  de	  slag	  met	  een	  voorstel.
In	  het	  najaar	  2020	  kan	  dit	  besproken	  worden	  met	  de	  adviseur	  bij	  de	  gemeente,	  Bert	  Voeten

Inge	  Bakelaar:
-‐	  	  Samen	  met	  Stefanie	  Kooij	  wordt	  gewerkt	  aan	  een	  flyer	  voor	  de	  dorpstafel.	  Het	  concept	  zal
rondgestuurd	  worden,	  zodat	  bij	  de	  eerstvolgende	  bijeenkomst	  er	  een	  besluit	  op	  genomen	  kan
worden.
-‐	  Op	  de	  vraag	  met	  betrekking	  tot	  de	  doorontwikkeling	  van	  MeW,	  antwoord	  Tino	  de	  Jong	  dat	  de
gemeente	  bezig	  is	  om	  opEes	  te	  bekijken.	  Als	  dit	  meer	  duidelijk	  is,	  dan	  wordt	  dit	  teruggekoppeld	  en
besproken	  met	  de	  vertegenwoordigers	  van	  alle	  tafels.	  VerwachEng	  eind	  juli.

Petra	  Schets,
-‐	  De	  mogelijke	  locaEes	  voor	  een	  hondenspeelplaats	  zijn	  opgestuurd	  naar	  de	  gemeente.	  Na	  de
zomerperiode	  zal	  hierover	  met	  Bert	  Voeten,	  adviseur	  gemeente,	  nader	  overleg	  plaatsvinden.
-‐	  AED’s:	  de	  cursus	  is	  in	  verband	  met	  de	  richtlijnen	  Corona-‐virus	  afgeblazen.	  Wordt	  op	  een	  later
EjdsEp	  ingehaald.	  Er	  is	  in	  beginsel	  een	  akkoord	  met	  familie	  Goossens:	  maar	  plaatsing	  als	  alles
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geregeld	  wordt.	  Antoine	  Broere	  zal	  hiervoor	  nog	  contact	  opnemen.	  Er	  moet	  nog	  1	  locaEe	  gevonden
worden:	  omgeving	  Ewoudsdam/Hoofdstraat.	  Mogelijke	  bij	  Inge	  Bakelaar.	  Dit	  wordt	  uitgezocht.

Walter	  Horstman
-‐	  Benieuwd	  naar	  de	  stand	  van	  zaken	  geluidsonderzoek	  HSL;	  er	  is	  in	  de	  laatste	  maanden	  weinig	  tot
geen	  informaEe	  hierover	  gegeven.	  Tino	  de	  Jong	  gaat	  na	  wat	  stand	  van	  zaken	  is	  en	  koppelt	  dit	  met
Walter	  terug.
-‐	  Ten	  aanzien	  van	  het	  sluipverkeer	  zouden	  er	  nog	  scenario’s	  besproken	  worden	  tussen	  de
werkgroep	  en	  de	  gemeente.	  Het	  is	  nu	  rusEger,	  maar	  wellicht	  dat	  dit	  opnieuw	  opgepakt	  kan
worden.	  Ook	  dit	  zal	  door	  Tino	  de	  Jong	  nagetrokken	  worden.

Johan	  Rijnart
-‐	  De	  laatste	  omgevingstafel	  Havenbedrijf	  is	  niet	  doorgegaan	  vanwege	  de	  Corona-‐crisis.	  Er	  is	  wel
behoeYe	  aan	  informaEe.	  Johan	  zal	  met	  Ferdinand	  van	  den	  Oever	  contact	  opnemen.

Niels	  	  Konings
-‐	  Binnenkort	  wordt	  uitspraak	  verwacht	  op	  het	  plan	  voor	  het	  Windenergiepark	  A16.	  Het	  streven	  is
om	  op	  korte	  termijn	  duidelijkheid	  te	  krijgen	  over	  de	  lokale	  energie	  agenda’s	  .	  De	  dorpstafel	  wordt
geïnformeerd	  tezijnerEjd;
-‐	  De	  tafelaars	  zijn	  uitgenodigd	  voor	  een	  digitale	  bijeenkomst	  voor	  het	  onderzoek	  truckparking.	  Niels
neemt	  daaraan	  deel.

Jessica	  Kievits	  (WoonkwarEer)
-‐	  Voor	  Plein	  1940	  worden	  de	  woningbouwplannen	  concreter.	  Er	  vindt	  nu	  op	  managementniveau
overleg	  plaats.	  Zodra	  het	  duidelijk	  is,	  koppelt	  Jessica	  dit	  terug;
-‐	  Het	  kantoor	  van	  WoonkwarEer	  is	  voorlopig	  nog	  gesloten.	  Maar	  alle	  diensten	  draaien	  gewoon
door.
-‐	  Binnenkort	  wil	  men	  een	  meeEng	  organiseren	  voor	  de	  toekomst	  van	  de	  Riethof.	  Als	  er	  suggesEes
zijn	  hoe	  dit	  te	  organiseren	  dan	  wil	  Jessica	  dit	  graag	  horen.	  Een	  suggesEe	  is	  om	  het	  in	  kleine
groepjes	  te	  doen,	  passend	  binnen	  de	  richtlijnen	  en	  eventueel	  de	  planideeen	  digitaal	  te	  verspreiden
met	  daaraan	  gekoppeld	  een	  enquete.

Tino	  de	  Jong	  (gemeente)
-‐	  	  Vanuit	  de	  gebiedscoordinatoren	  wordt	  maandelijks	  een	  nieuwsbrief	  verstuurd.	  Hierin	  staan
highlights	  waar	  men	  mee	  bezig	  is.	  Uit	  reacEes	  blijkt	  dat	  niet	  iedereen	  die	  ontvangt.	  Dit	  wordt
uitgezocht.
-‐	  Er	  is	  een	  enquete	  gehouden	  over	  het	  digitaal	  vergaderen.	  Goed	  op	  gereageerd	  en	  er	  is	  duidelijk
draagvlak	  voor	  digitaal	  vergaderen.	  Men	  gaat	  hiermee	  aan	  de	  slag.
-‐	  De	  	  herinrichEng	  van	  de	  Olavstraat	  wordt	  uitgevoerd	  in	  week	  32.	  	  Er	  zijn	  gen	  bezwaren	  ingediend.
Aan	  de	  tafel	  om	  mee	  te	  denken	  hoe	  we	  dit	  communicaEe	  gaan	  opleuken.

Antoine	  Broere	  (voorziWer)
-‐	  	  Naar	  aanleiding	  van	  de	  Olavstraat	  onderneemt	  hij	  acEe	  richEng	  school	  en	  omwonenden
Nonnenpad.
-‐	  	  Antoine	  zal	  ook	  deelnemen	  aan	  het	  overleg	  over	  het	  onderzoek	  truckparking
-‐	  Het	  vergaderschema	  van	  de	  dorpstafel	  zoals	  bepaald	  voor	  de	  rest	  van	  het	  jaar	  blijY	  (voorlopig)
gehandhaafd.	  Als	  er	  tussendoor	  behoeYe	  is	  om	  te	  vergaderen,	  dan	  is	  deze	  manier	  een	  uitkomst.
Dit	  wordt	  door	  de	  andere	  deelnemers	  onderstreept.
-‐	  Op	  basis	  van	  een	  opmerking	  van	  1	  van	  de	  deelnemers,	  zal	  navraag	  gedaan	  worden	  naar	  de
financiële	  situaEe	  van	  het	  bestuur	  van	  de	  Zevensprong.	  Verder	  is	  men	  geïnteresseerd	  in	  de
voortgang	  van	  het	  project	  nieuwe	  school/MFA
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Antoine	  bedankt	  iedereen	  voor	  hun	  aanwezigheid	  en	  inbreng.

Verstuurd	  vanaf	  mijn	  iPad
________________________________
Proclaimer:	  De	  gemeente	  Moerdijk	  streeY	  naar	  een	  opEmale	  dienstverlening	  en	  zorgvuldige
aoandeling	  van	  vragen.	  Mocht	  deze	  mail	  toch	  niet	  voor	  u	  bestemd	  zijn,	  wilt	  u	  dan	  de	  afzender
hiervan	  op	  de	  hoogte	  stellen?	  Voor	  informaEe	  over	  de	  gemeente	  Moerdijk,	  gemeentelijk	  beleid	  en
gemeentelijke	  producten	  en	  diensten	  en	  servicenormen	  kunt	  u	  terecht	  op	  www.moerdijk.nl.
Reageert	  u	  via	  de	  e-‐mailadressen	  van	  de	  website	  dan	  ontvangt	  u	  binnen	  5	  werkdagen	  bericht.	  De
gemeente	  Moerdijk	  maakt	  geen	  gebruik	  van	  e-‐mail	  voor	  het	  bekendmaken	  van	  besluiten	  of	  het
sluiten	  van	  overeenkomsten.	  Ook	  aanvaardt	  de	  gemeente	  geen	  aansprakelijkheid	  bij	  onjuiste
ontvangst.


